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Zápis ze zasedání V ědecké rady FŽP UJEP v Ústí n. L.  
ze dne 16. 4. 2013 

 
Účastníci jednání:  
doc. Anděl, doc. Blažková, Ing. Bludská, doc. Janoš, prof. Kula, doc. Loučka, Ing. 
Pondělíček, Ing. Richter, prof. Ritschelová, doc. Seják, doc. Slavík, prof. Vráblíková, Ing. 
Zahálka. 
 
Omluveni :  
prof. Braniš, doc. Halounová, prof. Hřebíček, prof. Šoch, prof. Vyskot. 
 
Program jednání: 
 
1.  Zahájení 
2. Výroční zpráva FŽP  
3. Aktualizace dlouhodobého záměru 
4.  Informace o průběhu a evaluaci doktorského studia na FŽP   
5.  Žádost o akreditaci Ph.D. studia oboru Revitalizace krajiny   
6.  Přehled výzkumných projektů řešených na FŽP 
7. Hodnocení VaV na FŽP 
8.  Různé 
 
ad 1) Zahájení jednání 
Děkan FŽP Ing. Richter přivítal přítomné členy vědecké rady a omluvil nepřítomné. Děkan 
informoval o programu a upozornil, že v bodě 5 nebude projednávána žádost o akreditaci, 
ale pouze diskutovány možnosti akreditace doktorského studia na FŽP. Program jednání 
byl schválen s navrženou změnou. Projednávané materiály obdržela VR předem 
v elektronické podobě. 
 
ad 2) Výro ční zpráva FŽP   
Ing. Richter komentoval hlavní body výroční zprávy, kterou členové VR obdrželi předem. 
V diskusi k tomuto i dalším bodům bylo opakovaně poukázáno na nutnost personálního 
zabezpečení (garance) výuky profesory a docenty příslušného oboru. 
Závěr: Vědecká rada projednala předloženou výroční zprávu za r. 2012, s obsahem 
souhlasí. 
 
ad 3) Aktualizace dlouhodobého zám ěru   
Ing. Richter stručně shrnul nejdůležitější body dlouhodobého záměru. VR diskutovala 
způsoby naplnění DZ pokud jde o další rozvoj fakulty po stránce personálního 
zabezpečení, materiálního zabezpečení (možnosti využívání objektů a prostor v areálu 
Kampusu), spolupráce s akademickými a jinými institucemi, finančního zabezpečení 
fakulty aj. 
Závěr: Vědecká rada projednala předložený návrh aktualizace dlouhodobého záměru FŽP 
na r. 2013, s obsahem souhlasí. 
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ad 4) Informace o pr ůběhu a evaluaci doktorského studia na FŽP 
Doc. Janoš informoval o probíhající evaluaci doktorského studia s odvoláním na evaluační 
zprávu (dotazník) a návrh stanoviska pracovní skupiny akreditační komise, které členové 
VR obdrželi předem. Pracovní skupina navrhuje prodloužení akreditace s kontrolou po 
dvou letech. Při rozhodování akreditační komise bude rozhodujícím kritériem kvalita 
absolventů doktorského studia, resp. obhájených disertačních prací. V této souvislosti 
požádal doc. Janoš vědeckou radu o připomínky k návrhu interní směrnice upravující 
požadavky na řádné ukončení studia v oboru Environmentální analytická chemie. 
V diskusi mj. zazněl názor, že požadavky na publikační aktivitu studentů by neměly jít nad 
rámec stanovený zákonem. Problémem se dále bude zabývat oborová rada. 
 
ad 5) Žádost o akreditaci Ph.D. studia oboru Revita lizace krajiny    
Uvedený bod byl stažen z jednání na základě sdělení Ing. Richtera, že vedení univerzity 
tento záměr nepodporuje.  Vědecká rada diskutovala podmínky a možnosti pro akreditaci 
podobného oboru v rámci fakulty resp. univerzity.  
 
ad 6) Přehled výzkumných projekt ů řešených na FŽP    
Doc. Janoš krátce okomentoval přehled projektů aktuálně řešených na fakultě a informoval 
o nově připravovaných projektech v rámci GAČR, TAČR, ESF, mezinárodních dotačních 
programů aj. 
 
ad 7) Hodnocení VaV na FŽP 
Vědecké radě byl předložen souhrnný přehled bodovaných výsledků podle aktuálního 
hodnocení výzkumných organizací. Doc. Janoš krátce okomentoval jak podíl jednotlivých 
kateder na těchto výstupech, tak podíl jednotlivých typů výsledků. Poukázal při tom na 
možné dopady nové metodiky hodnocení VaV aktivit. VR se shodla na rostoucím významu 
kvalitních výsledků VaV činnosti pro další rozvoj fakulty. V této souvislosti VR rovněž 
diskutovala účelnost vydávání fakultního časopisu, jehož zařazení na seznam 
recenzovaných neimpaktovaných časopisů může být problematické vzhledem k nově 
stanoveným kritériím. 
 
ad 8) Různé 
Další body do jednání VR nebyly zařazeny. 
 
Po jednání děkan pozval členy VR na společný oběd. 
 
 
Zapsali: Ing. M. Richter, Ph.D., EUR ING, děkan 
  Doc. Ing. P. Janoš, CSc., proděkan pro vědu 
 
V Ústí nad Labem dne 16.4.2013. 
 


